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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Mikael Damberg (S)

2019/20:1021 Skyddsrumslagstiftningen

Det finns i dag stora behov av att iståndsätta befintliga skyddsrum och 
därutöver ett visst behov av att bygga nya. En mer omfattande 
skyddsrumsverksamhet, i enlighet med vad Försvarsberedningen föreslår, 
kommer att kräva att uppgifter fördelas från Myndigheten för samhällsskydd 
och beredskap (MSB) till framför allt kommunerna. Försvarsberedningen pekar 
därför på att skyddsrumslagstiftningen behöver ses över. 

Med anledning av ovanstående skulle jag vilja fråga statsrådet Mikael 
Damberg: 

 

När avser statsrådet att vidta åtgärder för att se över skyddsrumslagstiftningen?

………………………………………

Alexandra Anstrell (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2020-03-02
Besvaras senast
2020-03-11 kl. 12.00


